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Børnetandklinik.

Behandling af spørgsmålet om understrygning af 
ekst. tegltag .

Overslagspris vil foreligge til mødet, 
ca. kr.5•000,00 + moms 
Ejendomsudvalget den 5«7°1978
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Anbefales.

4. /

Vedr, udbringning af mælk.
Mælkeforhandler Inger og Jørgen Kristensen meddeler 
at man på grund af fra 15/' 
78 o g indtil videre ikke er i stand til at foretage 
udbringning af mælk til detail kunder.
Han forespørger samtidig, om der er mulighed for at 
han kan fritages for udbringning. Han vil dog fort
sat udbringe mælk m.v. til institutioner m.v«.
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Ve dr. ungdomsskole- og v&ksenundervisningsnævn. 
'RITIO OG SAMFUND" indbyder til weekendkonference 
?dr. " ATJSRNATIV UNDERVISNING" i dagene 260 og
7« august 1978«
ursusafgift kr0 45o,oo pr. deltager incl. ophold 

c g forplejning.
ulturelt udvalg anbefaler at der deltager 3 repræ- 
entanter fra Jægerspris kommune <>



Dag og år: Blad nr.
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Vedr, deltidsordning på Rådhuset,

I henhold til vedtagelsen på byrådets møde d. 16. 
maj d.å. har afdelingsledeee samt samarbejdsudvalge 
0)ndr4t den tidligere foreslåede ordning og på møde 
den 7. juli d.å, vedtaget at anbefale følgende ord
ninger til godkendelse af økonomiudvalg.og byråd: 
Socialforvaltning:
Se vedlagt skematisk oversigt af 7/7 1978o 
hertil kommer ønske fra om kt komme ned
på 32 ugl, timer, hvilket man ikke på nuværende kan

torsdag, d,13,7,78
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efterkomme, men man var enige om, a,t såfremt Rådhus 
udvidelsen bliver en realitet, vil man anbefale, at 
godkende denne deltid, såfremt man, efter hensigter 
antager en elev i socialforvaltningen«,
Bogholderiet:
lian anbefaler det af Bogholderen fremsendte forslag 
af 23/5 1978:
Samarbejdsudvalgets møde 
Man vedtog at indstille, 
sker om deltid, må tages

A. 7/7 1978;
at eventuel yderligere øn- 
op til senere overvejelse.
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Vedr« kantineforholdene.

Spørgsmålet vedr. evt. at kunne købe smørrebrød 
og lign. i frokostpausen.
Sagen har været behandlet på samarbejdsudvalgsmøde: 
d. 24/4 1978 og d. 7/7 1978 på sidstnævnte møde 
var der forinden fra personaleklubben indhentet en 
foreløbig undersøgelse af interessen blandt person 
let for en sådan ordning der viste følgende result 
12 ville gerne købe frokost hver dag 
2o ville gerne købe frokost en gang imellem 
12 var ikke interesseret«,
Samarbejdsudvalgsmødet d. 7/7 1978?
Anbefales i princippet, imod at personaleforeninge 
i samarbejde med kantinedamen ordner såvel det øko 
nomiske som det praktiske problem.
Der må indkøbes en pålægsmaskine.
'an foreslår start ca. 1/9 1978«
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Opslået halvdagsstilling ved informationen. 
Blandt de indkomne ansøgere vil der fremkomme en 
indstilling til udvalget.



12.

Vedr, Udvidelse af Rådhuset«
Skitseudkast ni'. 3 e r  gennemgået og godkendt af så
vel afdelingsledere samt samarbejdsudvalget i møde 
d. 7* juli 1978.
Den foreslåede skitse er det minimale krav, og man
overlader til politisk beslutning om man økonomisk
set burde udvide forlængelsen med ca. 6 m x ca.9>4 r 

2eller ca. 94 ni , idet man der vil få nogle forholds- 
2vis billige m til evt. senere brug
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Karl Johansen 
borgmester


